

大新信用卡「網上簽賬回贈」推廣 - 「200%簽賬回贈大抽獎」結果公佈  
Dah Sing Credit Card "Online Spending Promotion – 200% Spending Rebate Lucky Draw" Result  
Announcement

多謝您於2021年6月份參與「網上簽賬回贈」-「200%簽賬回贈大抽獎」推廣！恭喜以下第2期之得獎者。

Thank you for your participation in the "Online Spending Promotion" - "200% Spending Rebate Lucky Draw" in June 2021. Congratulations to the following Lot 2 winners.

獎品：「200%現金回贈」(2,000 港元為上限)  
Prize: "200% Cash Rebate"(capped at HKD2,000)

得獎者姓名 (名額 10 名) Winners' Name (10 Winners quota)
CHAN C**** W***
CHAN K** Y*
CHAN K*** H**
CHOW Y** H* P*****
CHU R**** W*** H*
IP Y* H**
LOO W*** C****
NG C*** W**
NG W** C** V*****
WAN L** H*

本行將於2021年7月內以大新信用卡免找數簽賬額的形式將現金回贈存入得獎者作最後有關簽賬之合資格信用卡主卡賬戶內用以扣減該信用卡新簽賬項之用，並顯示於隨後之月結單上。

The prize will be granted in the form of Dah Sing Credit Card free spending credit and credited to the winner's Principal Card account with the latest spending record by the end of July 2021 by the Bank. It will be shown on the monthly statement of the respective following months and will be used for settlement of new transaction(s).

大新銀行有限公司謹啟  
Dah Sing Bank, Limited

2021 年 7 月  
July 2021

借定唔借？還得到先好借！

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!